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Protokół  Nr LXVI/23 

 

Z sesji Rady Miejskiej w Parczewie, która odbyła się w dniu 27 listopada 2023 r. pod 

przewodnictwem p.  Mirosława Naumiuka – Przewodniczącego Rady Miejskiej                    

w Parczewie. 

Godzina rozpoczęcia –1300. 

Godzina zakończenia – 1410 

Na stan 15 radnych Rady Miejskiej, zgodnie z listą obecności w obradach sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

Obrady sesji protokołowała Bożena Topolewska – inspektor w Referacie Organizacyjno-

Prawnym. 

Ewidencja podjętych uchwał: 

1. LXVI/441/2023 uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 

do obliczenia  podatku rolnego na 2024 rok; 

2. LXVI/442/2023 uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia 

zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Parczew; 

3. LXVI/443/2023 uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Parczew lub jej jednostkom 

organizacyjnym; 

4. LXVI/444/2023 uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2023 r; 

5. LXVI/445/2023 uchwała w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością; 

6. LXVI/446/2023 uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji; 

7. LXVI/447/2023 uchwała w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 

wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych; 

8. LXVI/448/2023 uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa 

dla terenów zlokalizowanych w południowo-wschodniej części miasta Parczewa; 

9.  LXVI/449/2023 uchwała w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w granicach administracyjnych miasta Parczewa  

10. LXVI/450/2023 uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
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11. LXVI/451/2023 uchwała w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 r.; 

Podjęte uchwały stanowią załącznik do dokumentacji z sesji. 

Ad.1.1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mirosław Naumiuk otworzył obrady sesji. Powitał 

radnych, przedstawicieli Urzędu Miejskiego, sołtysów oraz publiczność śledzącą obrady.  

Ad.1.2.  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada posiada 

wymagane quorum do odbycia sesji oraz podejmowania prawomocnych uchwał  

 /w sesji bierze udział 13 radnych/. 

Nieobecni radni: Chwalczuk Marek, Domański Adam. 

Ad. 1.3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali przy 

zaproszeniach oraz przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne:  

1.1  otwarcie obrad sesji. 

1.2  stwierdzenie quorum. 

1.3  ustalenie porządku obrad. 

1.4  przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych w okresie międzysesyjnym. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

3.1  obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia  podatku rolnego 

na 2024 rok; 

3.2  zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od 

nieruchomości na terenie gminy Parczew; 

3.3  określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Parczew lub jej jednostkom 

organizacyjnym; 

3.4  zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 r.; 

3.5  przekazania petycji zgodnie z właściwością; 

3.6  rozpatrzenia petycji; 

3.7  zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych 

w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych; 
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3.8  zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa dla terenów 

zlokalizowanych w południowo-wschodniej części miasta Parczewa; 

3.9  uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w granicach administracyjnych miasta Parczewa; 

3.10   zmian wieloletniej prognozy finansowej; 

3.11   zmian budżetu gminy na rok 2023; 

3.12   wyboru metody ustalenia opłaty i ustalenia stawek opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

4. Informacje Przewodniczących komisji Rady o rozpatrywanych przez komisje 

sprawach w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

5.1 przyjęcie średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia 

podatku   leśnego na 2024 rok na terenie gminy Parczew; 

5.2 zaopiniowanie stawek podatku od środków transportowych na 2024 rok na 

terenie gminy Parczew; 

5.3 przyjęcie stanowiska w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia  

z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej 

okupacji w Gminie Parczew.  

6 Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał: czy będą zgłaszane uwagi do porządku obrad?  

Uwag nie zgłoszono. 

Ad.1.4 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali projekt protokołu z 

poprzedniej sesji.  Zapytał, czy będą uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka   X 
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14.  Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W  wyniku głosowania, protokół przyjęto większością głosów. /głosowało 13 radnych/.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Mirosław Naumiuk poinformował, iż w okresie 

międzysesyjnym wpłynęły interpelacje nie wpłynęły. 

Ad. 3.1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/441/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia  podatku rolnego na 2024 rok. Temat był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez p. Sekretarz a opiniowała Komisja 

Strategii.  Średnią cenę skupu żyta podaną przez Prezesa GUS, stanowiącą podstawę 

do obliczania stawki podatku rolnego na 2024 rok obniża się z kwoty 89,63 zł do kwoty 

68,00 zł.za 1 dt. Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie 

zgłoszono. Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady, korzystając z § 34 Statutu, poddał projekt uchwały  pod 

głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie / głosowało 13  radnych./ 
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Ad. 3.2 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/442/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od 

podatku od nieruchomości na terenie gminy Parczew. Temat był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez p. Sekretarza opiniowała 

Komisja Strategii.  

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za  Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X    

2. Brzezowski Marcin X    

3. Chwalczuk Marek --    

4. Domański Adam --    

5. Duda Grzegorz X    

6. Gołąb Łukasz Janusz X    

7. Goździk Tomasz X    

8. Kaczmarek Adam X    

9. Matejczuk Bogusława Barbara X    

10. Naumiuk Mirosław X    

11. Piekarska Agnieszka X    

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X    

13. Świć Tomasz Andrzej X    

14. Teleon Sławomir X    

15. Wiśniewski Adam Leszek X    

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie. /głosowało 13 radnych/ 

Ad. 3.3 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/443/2023 w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Parczew lub jej jednostkom 

organizacyjnym. Temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 

dzisiejszym przez p. Sekretarz a opiniowała Komisja Strategii. Projekt uchwały został 

przesłany do UOKiK. Do projektu nie wniesiono uwag. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 
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Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.4 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/444/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2023 r. Na wspólnym posiedzeniu Komisji temat był omawiany przez  p. 

Pełnomocnik Burmistrza ds. Uzależnień  a opiniowała Komisja Oświaty.  

W związku ze wzrostem środków z tytułu opłaty za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz z tzw. „małpek” dokonano zmiany, przeznaczając środki na zadania 

realizowane w ramach Programu. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. 

Przewodniczący Komisji Wiśniewski Adam poinformował, że Komisja pozytywnie  

zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały   pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało  13 radnych/. 

Ad. 3.5 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/445/2023 w sprawie przekazania petycji zgodnie z właściwością. Petycję w 

sprawie reparacji od Niemiec  złożyła osoba fizyczna. Na posiedzeniu w dniu 10 

listopada 2023 r. na petycję rozpatrywała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. W 

związku z tym, iż tematyka petycji przekracza kompetencje Rady Miejskiej, Komisja 

wypracowała stanowisko, aby przekazać petycję do Ministerstwa Spraw Zagranicznych 

zgodnie z kompetencją. 

Przewodniczący zapytał, czy komisja podtrzymuje stanowisko? 

Przewodniczący Komisji Goździk Tomasz potwierdził, iż komisja stanowisko 

podtrzymuje. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz   X 

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   
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W wyniku głosowania uchwałę podjęto większością głosów /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.6 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/446/2023 w sprawie rozpatrzenia petycji. Na posiedzeniu w dniu 10 listopada 

2023 r. na odrębnym posiedzeniu petycję mieszkańców Przewłoki w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa na drodze wojewódzkiej 815 i drodze powiatowej 1638L rozpatrywała 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała stanowisko, aby petycję 

uznać za zasadną. 

Przewodniczący zapytał, czy komisja podtrzymuje stanowisko? 

Przewodniczący Komisji Goździk Tomasz potwierdził, iż komisja stanowisko 

podtrzymuje. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.7 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/447/2023 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

Temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez                   

Zastępcę Burmistrza parczewa a opiniowała Komisja Strategii.  

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. 
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Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.8 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/448/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa dla terenów 

zlokalizowanych w południowo-wschodniej części miasta Parczewa. 

Temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez 

Zastępcę Burmistrza Parczewa a opiniowała Komisja Strategii. Sprawa dotyczy 

doprecyzowania granic działek wymienionych w uchwale podjętej 22 marca 2023 r. 

zgodnie z mapami geodezyjnymi. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.9 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/449/2023 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w granicach administracyjnych miasta Parczewa.  

Temat był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez 

Zastępcę Burmistrza Parczewa a opiniowała Komisja Strategii.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż przed przystąpieniem do głosowania nad 

projektem uchwały, odrębnie przegłosować należy brak naruszeń projektu zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w stosunku do ustaleń studium, 

rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu zmiany oraz rozstrzygnięcie o 

sposobie realizacji inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii.  

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

zapoznała się z projektem uchwały wraz z rozstrzygnięciem o braku naruszeń projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w stosunku do ustaleń 

studium, rozstrzygnięciem o sposobie rozpatrzenia uwag oraz rozstrzygnięciem o 

sposobie realizacji inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z przedstawionymi rozstrzygnięciami. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie brak naruszeń z ustaleniami studium. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania brak naruszeń przyjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Przewodniczący Rady poddał rozstrzygniecie o sposobie rozpatrzenia uwag pod 

głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania rozstrzygnięcie  przyjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Przewodniczący Rady poddał rozstrzygniecie o sposobie realizacji inwestycji z 

zakresu infrastruktury technicznej pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   



 
12 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania rozstrzygnięcie  przyjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania uchwałę podjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Ad. 3.10 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały               

Nr LXVI/450/2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

Projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez                 

p. Skarbnik a opiniowała Komisja Strategii. Zmiany dotyczą załączników 1 i 2 do 

projektu uchwały. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 13 radnych/ 

Ad. 3.11 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały              

Nr LXVI/451/2023 w sprawie zmian budżetu gminy na 2023 rok.  

Projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez                   

p. Skarbnik a opiniowała Komisja Strategii. 

Dochody zwiększa się o kwotę 460.590,40 zł natomiast wydatki zwiększa się o kwotę 

423.008,51 zł. Zmiany mają wpływ na zmianę deficytu, który wynosi 6.619.597,99 zł. 

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały  

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 13 radnych/ 

Ad. 3.12 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały              

Nr LXVI/452/2023 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty i ustalenia stawek opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez                   

p. Burmistrza, odbyła się także dyskusja.  Opiniowała Komisja Strategii.  

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały  

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara  X  

2. Brzezowski Marcin   X 

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz   X 

6. Gołąb Łukasz Janusz  X  

7. Goździk Tomasz  X  

8. Kaczmarek Adam   X 

9. Matejczuk Bogusława Barbara   X 

10. Naumiuk Mirosław  X  

11. Piekarska Agnieszka   X 

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof   X 

13. Świć Tomasz Andrzej   X 

14. Teleon Sławomir   X 

15. Wiśniewski Adam Leszek   X 

W wyniku głosowania uchwała nie została podjęta. /głosowało 13 radnych/ 

Ad. 5 

Informacje Przewodniczących komisji Rady o rozpatrywanych przez komisje sprawach 

w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady Naumiuk Mirosław Przewodniczący zapytał, czy do 

poszczególnych komisji wpłynęły pisma i wnioski, które wymagają zajęcia stanowiska 

przez Radę. 

- do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej wpłynęły dwa pisma z 

Sądu Rejonowego w Radzyniu Podlaskim w sprawie wskazania miejsc prac społecznie 

użytecznych wykonywanych przez osoby skazane. Komisja zapoznała  się z pismami i 

odpowiedziami udzielonymi przez Burmistrza Parczewa. 

- do Komisji Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa wpłynęło pismo 

przedsiębiorcy w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zwolnień z podatku od 

nieruchomości.  

Komisja wypracowała stanowisko, aby pismo przekazać Burmistrzowi Parczewa w celu 

udzielenia merytorycznej odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady poddał stanowisko uchwały  pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania stanowisko przyjęto jednogłośnie. /głosowało 13 radnych/ 

- do Komisji Skarg, wniosków i petycji wpłynął wniosek WOPR w sprawie 

poinformowania o sposobie rozpatrzenia informacji o zagrożeniach dla osób 

przebywających na obszarach wodnych. Komisja wypracowała stanowisko, aby 

wniosek przekazać do Kierownikowi Kompleksu Sportowo-Rekreacyjnego „Jelonek” w 

celu udzielenia odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady poddał stanowisko pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania stanowisko przyjęto jednogłośnie. /głosowało 13 radnych/ 

- do Komisji Rewizyjnej pisma nie wpłynęły. 

Ad.6 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Mirosław Naumiuk poinformował, że w przypadku, kiedy Rada 

nie podejmuje uchwały w sprawie zmiany stawek podatku, należy przyjąć opinię Komisji 

Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa o pozostawieniu stawek z roku ubiegłego. 

W dniu dzisiejszym Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa wydała dwie 

pozytywne opinie dotyczące propozycji Burmistrza Parczewa odnośnie stawek podatku: 

od środków transportowych oraz podatku leśnego. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie Rady opinię Komisji Strategii, Budżetu, 

Gospodarki i Rolnictwa w sprawie : 

6.1. Zaopiniowania średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia 

podatku leśnego na 2024 rok na terenie gminy Parczew: 

„Opiniuje się pozytywnie propozycję  Burmistrza Parczewa, aby jako podstawę do 

obliczenia podatku leśnego na 2024 rok na terenie gminy Parczew przyjąć średnią 

cenę sprzedaży drewna, obliczoną według średniej ceny drewna uzyskanej przez 

nadleśnictwa za pierwsze trzy kwartały 2023 r, ustaloną komunikatem Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 20 października 2023 r. (M.P. z 2023 r. 

poz. 1130)  w kwocie 327,43 zł za 1m3. 

Przewodniczący poddał Opinię pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania wniosek przyjęto jednogłośnie /głosowało  13 radnych/. 

6. 2. Zaopiniowania propozycji Burmistrza Parczewa w sprawie stawek podatku od 

środków transportowych na 2024 rok na terenie gminy Parczew: 

„Opiniuje się pozytywnie propozycję Burmistrza Parczewa, aby nie uchwalać 

stawek podatku od środków transportowych na terenie gminy Parczew na rok 

2024, a w roku 2024 stosować stawki obowiązujące w roku 2023.” 

Przewodniczący poddał pod głosowanie opinię Komisji Strategii. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania opinię przyjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

6.3 Przewodniczący Rady poinformował, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniu w dniu 10 listopada opiniowała stanowisko w sprawie dochodzenia przez 

Polskę zadośćuczynienia za szkody spowodowane przez Niemcy w czasie II wojny 

światowej w gminie Parczew. Z propozycją przyjęcia takiego stanowiska zwrócił się 

Wojewoda Lubelski. Przewodniczący odczytał stanowisko i poddał pod głosowanie. 
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek --   

4. Domański Adam --   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania stanowisko przyjęto jednogłośnie /głosowało 13 radnych/. 

Następnie głos zabrali: 

Radna Matejczuk Bogusława zapytała, czy za reklamę stojącą na Placu Wolności 

pobierane są opłaty? 

- kiedy będzie wykonany chodnik z kostki rozbiórkowej przy bloku Mickiewicza 59A                      

i przy szkole w Przewłoce? 

- czy na przyszły rok został ogłoszony przetarg na odbiór odpadów aby zastanowić się, 

jaką metodę naliczania opłaty przyjąć? 

Radna podziękowała również za oświetlenie na ul. Witosa. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi: 

- reklamą zainteresuje odpowiednie służby, 

- w sprawie wykorzystania kostki decyzja zostanie podjęta w przyszłym roku, 

- jeśli chodzi o odbiór odpadów, w tym roku do samej zbiórki gmina dołożyła ponad 

430.000,- zł, do tego dochodzą koszty obsługi systemu, łącznie ponad 700.000,- zł. 

Chcieliśmy trochę zniwelować tę kwotę poprzez podniesienie opłaty o 2 złote, ale 

uchwała nie została podjęta. Przetarg jest rozstrzygany, cena niewiele się zmieni, ale 

problemem jest rosnąca z roku na rok ilość odpadów, więc opłaty będą wyższe. 

Radny Goździk Tomasz nadmienił, iż od kilku miesięcy prosi o zaklejenie asfaltem 

kilku dziur na łączniku między I i II Jasionką.  

Burmistrz odpowiedział, iż przedsiębiorcy nie są zainteresowani łataniem dziur na 

drogach, gdyż są zajęci na dużych inwestycjach. 

Radny Goździk nadmienił, iż znalazł firmę, która by to wykonała na terenie całej gminy, 

natomiast na samej Jasionce jest to nieopłacalne. 
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Sołtys wsi  Jasionka Józef Skorupski nadmienił, że na III Jasionce  remont drogi robił 

wykonawca z Koczerg. 

Sołtys wsi Wierzbówka Iwanek Piotr zaproponował, aby od mieszkańców wsi zebrać 

oświadczenia, kto rezygnuje z wystawiania odpadów BIO, wówczas można wysłać 

mniejszy samochód. 

Burmistrz odpowiedział, że takie informacje są zbierane i przekazywane na bieżąco, 

ale objazd wykonywany jest po terenie całej gminy.  

Ad.7 

Po wyczerpaniu porządku obrad pan Mirosław Naumiuk – Przewodniczący Rady  

podziękował wszystkim uczestnikom za udział i dokonał zamknięcia obrad LXVI sesji 

Rady Miejskiej w Parczewie. 

 

Protokołowała:                                                     Przewodniczący obrad: 

 

Bożena Topolewska           Mirosław Naumiuk 


